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Onderwerp: ALV seizoen 2024-2025 Westland Stars 

 
Van: Karsten de Gier 
Aan: Alle leden van Westland Stars 
Datum en tijd: 27-05-2025 om 19:00 uur 
Plaats: Honselersdijk 
Aanwezig: 20 mensen 
Afgemeld: 
Ziek: 

ALV mei 2025 
 

1) Opening en vaststellen agenda 

 

2) Actiepunten 

 

3) Ingekomen stukken 
1. Als de contributie opbrengst de kosten niet dekt, overweegt het bestuur dan een 

contributieverhoging? Zo ja, hoeveel dan en wordt dit in stemming gebracht? Zo nee, verwacht 
het bestuur komend seizoen voldoende andere inkomsten om een sluitende begroting te 
hebben? (Rob van Egdom) 

a. dit wordt besproken tijdens het financiële stuk van de vergadering 
2. De contributie inning op één incasso moment verliep problematisch. Hoe kijkt het bestuur hierop 

terug, wat valt hieruit te leren en wat wordt de aanpak komende seizoen? (Rob van Egdom) 
a. dit wordt besproken tijdens het financiële stuk van de vergadering 

3. hoeveel contributie van afgelopen seizoen staat nog op ‘te ontvangen’ en wat is het beleid naar 
komende seizoen?(Rob van Egdom) 

a. dit wordt besproken tijdens het financiële stuk van de vergadering 
4. hoe staat het ervoor met wachtlijsten voor kennismakingstrainingen? Heeft het bestuur alle 

aanmeldingen dit seizoen kunnen plaatsen? En hoe kijkt het bestuur terug op de communicatie 
naar alle geïnteresseerden? (Rob van Egdom) 

a. Geen wachtlijsten dit seizoen gehad 
5. Hoe kijkt het bestuur naar de communicatie via het whatsapp kanaal? Is het bestuur tevreden? 

(Rob van Egdom) 
a. We zijn er tevreden over, vinden dit een makkelijk en overzichtelijke manier van 

communiceren. Nog niet iedereen weet het kanaal altijd te vinden, maar dit is wel beter 
dan in de tijd van de mail updates/ nieuwsbrieven 

6. Vorig jaar is gesproken over “verhuizing” naar de mogelijke nieuwe sporthal op de Flora campus. 
Is daar nieuws over te melden? Of richt de club zich volledig op de Sosefhal en de Westlandhal? 
(Rob van Egdom) 

a. Er is contact met de gemeente en proberen te sturen op een hal die zo gunstig mogelijk 
voor ons is, maar dit is een meerjarenplan van de gemeente. 

 



4) Goedkeuring notulen ALV 2024 + FALV 2024-2025 

Notulen ALV:  goedgekeurd 

Notulen FALV:  goedgekeurd 

5) Jaarverslagen 

Voorzitter: goedgekeurd    

Secretaris: goedgekeurd    

Wedstrijdsecretaris: goedgekeurd   

Algemene Zaken (oudercommissie): goedgekeurd 

Algemene Zaken (jeugdcoördinator): goedgekeurd 

Algemene Zaken (Opleidingen): goedgekeurd  

 

6) Terugblik seizoen 2024-2025 
a) Trainers/vrijwilligers bedanken 

. 
 

b) Bestuur 
Maandelijkse vergaderingen met 8 bestuursleden 
 

c) Voorzitter 
- Meer op de achtergrond aanwezig en meer bezig met delegeren 
- Brainstormsessie met het bestuur over de visie en de toekomst 
- Afhandeling van de oude slechte tenues en hier zitten we nog financieel achteraan. 

 
d) Secretaris 

- minder groei dan we wilden 
- overdracht naar een nieuw secretariaat 

 
e) Wedstrijdsecretaris 

- terug als wedstrijdsecretaris 
- volgend seizoen nieuw bond systeem 

- hopelijk beter en soepeler dan met sportlink 
- mogelijk wat bugs 
- 2 teams die kampioen zijn geworden huldiging op eindtoernooi 

 
f) AZ Scheidsrechterszaken 

- scheidsrechterscursus aan het begin van het seizoen en dit blijven we ook doen 
- tafeltaken door de ouders in de jeugd en dit zien we als een positieve verandering voor 

de taken belasting van de senioren 
 
  



g) Oudercommissie 
- 5 bijeenkomsten 
- belangrijke zaken rondom de teams worden besproken en eventueel doorgespeeld naar 

het bestuur 
- leuke activiteiten voor de jeugd en de hele vereniging 

 
h) Jeugdcoördinator 

- druk seizoen maar wel een mooi seizoen 
- gelijk gebleven in leden maar wel groei in de jeugd 
- meer betrokkenheid bij de leden en dit zien we graag 
- wat issues buiten het veld en dit proberen we in goede banen te houden 
-  

i) Vooruitblik nieuw seizoen 
- merendeel van de coach posities zijn gevuld en hier zijn we erg blij mee 
- 1 september nieuw seizoen 

7) Teams en trainers 
- nog open posities voor een assistent coach voor de u12.1 en u16.1 

8) Missie en visie 
- Missie en visie 

- Westland Stars is een vereniging die zijn leden ruimte geeft voor zowel prestatiegericht 
als recreatief basketbal. 

- Leden 

- Doorgroeien naar 200 leden 

- Werving door 12 clinics 

- Werving door marketing 

- Zichtbaar op Westlandse evenementen 

- Beleving 

- Uitjes voor jeugd 

- Starscamp/Stars weekend 

- Feesten/toernooien/Pubquiz 

- Financieel 

○ Contributie kostendekkend blijven 

○ Hoofdsponsor of Club van 1000 verder uitbreiden 

- Business Club verder uitdragen 

- Niveau 

- Heren 1 naar landelijk 

- Dames 1 naar 1e klasse 

- Jeugd niveau verbeteren door opleidingsplan  



- Accommodatie 

- Voorbereiden op groei (Nieuwbouw Sweelincklaan, Flora Campus Westland) 

- Onderzoek naar eigen hal 

- Vrijwilligers 

- BBQ als dank 

- Vrijwilligersvergoeding? 

- Kaderplan ontwikkelen 

- Trainers opleiden 

- BS2 en BS3 scheidsrechters 

 

- Pauze 
 

9) Evaluatie van de werkzaamheden van de penningmeester 
 

- zaalhuur harder gestegen dan de contributie 
- credit van de oude tenues staat nog open 
- met de contributie moeten de vaste lasten gedekt worden en dat is afgelopen seizoen niet gelukt 
- innen van de contributie in één keer bleek minder efficiënt dan verwacht ivm storneringen 
- westlandpas leden moeten nog geïnd worden door een lastiger systeem 
- meer sponsorinkomsten dan begroot en hier zijn we erg blij mee 
- ook de achterstallige sponsorbedragen zijn geïnd 
- meer inkomsten uit leden acties dus grote dank naar de leden en de vrijwilligers 
- sponsorkliks vallen tegen en hier hopen we volgend seizoen nog een groei te zien 
- kosten van de zaalhuur hebben we goed binnen de perken kunnen houden terwijl we meer zijn 

gaan huren dit door  beter te plannen en de zalen die we gebruiken 
- meer kosten bij de bond van dit seizoen en nog een naheffing van vorig seizoen. 
- uiteindelijk in de zwarte cijfers geëindigd 

 
  

a) Verslag kascontrolecommissie  
- goedgekeurd 

 

b) Jaarverslag Penningmeester: goedgekeurd 
 

c) Begroting komend seizoen: goedgekeurd 
 

10) Benoeming kascontrole commissie 

Dit jaar hebben Branco Looy en Rob van Egdom de kascontrole gedaan.  

komend seizoen wordt dit gedaan door Rob van Egdom en Mark van Gasteren 

 

11) Motie: Contributieverhoging van €25 

- Goedgekeurd  



12) Vrijwilligers vergoeding 
- vrijwilligers truien om een bedankje en een uniformer uiterlijk. 

13) Jubilarissen 

a) 25 jaar Hans van Os 

b) 15 jaar Mitchell Rekko 

c) 15 jaar Youri Olsthoorn 

d) 15 jaar Richard van den Bos 

14) Bestuursbenoemingen 

I Aftredend en niet herkiesbaar:  
a) Peter van Winden (Penningmeester) 

 
b) Mika van Zeijl (Algemene Zaken) 

 

II Herkiesbaar: 
c) Karsten de Gier (Voorzitter) 

Stemming: Goedgekeurd 
15) Oscar van der Valk  (Wedstrijdsecretaris) 

stemming: Goedgekeurd 
a) Saskia van der Kruijk (Algemene zaken) 

stemming: Goedgekeurd 
b) Mitchell Rekko (Jeugdcoördinator) 

Stemming: Goedgekeurd 
 

c) Youri Olsthoorn (Algemene Zaken) 
Stemming: Goedgekeurd 
 

III Verkiesbaar: 
 

             Bram de Gier (Algemene zaken) 
 Stemming: Goedgekeurd 
Joyce van Zundert ( Secretariaat) 
 Stemming: Goedgekeurd 
Tamara van Onselen ( Secretariaat) 
 Stemming: Goedgekeurd 
Sabine Feenstra (Penningmeester) 
 Stemming: Goedgekeurd 

16) Rondvraag 

 U10 veel nieuwe leden. 3x proeftraining geeft veel verstoring. In overleg met Mitch anders inrichten. 
Vaste trainingsdagen? Er wordt gekeken naar een passende oplossing, die zowel groei op de lange 
termijn als druk op de coaches in evenwicht houdt. 

Heb je een complexe vraag of meer dan twee vragen? Mail ons vooraf op secretaris@westlandstars.nl  

17) Sluiting 
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